

# 2026

## 中國熊貓金幣 CHINESE PANDA GOLD COINS

央行發行信譽保證  
Issued by PBC,  
Credibility Guaranteed



中國熊貓金幣圖案新穎，兼具藝術及收藏價值，自1982年發行以來，一直深受收藏家歡迎。2026年版中國熊貓金幣正面沿用中國建築經典作品 — 北京天壇祈年殿，背面刻畫了熊貓憨態可掬的形態，其雕工之精美世界馳名。

Since 1982, the Chinese Panda Gold Coins have captivated collectors worldwide with their unique designs and artistic value. This year, the 2026 Chinese Panda Gold Coins are set to become a sought-after item among enthusiasts once again. The obverse features the Prayer Hall for Good Harvests at the Temple of Heaven, an architectural masterpiece in Beijing, while the reverse showcases a pair of charming pandas, minted using innovative technology.

如欲選購，請親臨以下任何一家中國銀行(香港)分行：

軒尼詩道409號分行、中銀大廈分行、中環永安集團大廈分行、開源道分行、旺角分行、尖沙咀分行、元朗分行、大埔分行

For purchase, please visit one of the following Bank of China (Hong Kong) branches :

409 Hennessy Road Branch, Bank of China Tower Branch, Central District (Wing On House) Branch, Hoi Yuen Road Branch, Mong Kok Branch, Tsim Sha Tsui Branch, Yuen Long Branch, Tai Po Branch

上述分行或作調整，恕不另行通告 Subject to change without prior notice.

中銀香港為中國長城硬幣投資有限公司之委任紀念幣的香港地區宣傳機構，中國長城硬幣投資有限公司是有關紀念幣的海外總經銷商，而中銀香港並非紀念幣及其任何部分的製作、鑄造或發行機構，亦非紀念幣的供應商。

BOCHK is the appointed Hong Kong distributor of the commemorative coins by China Great Wall Coins Investments Limited. China Great Wall Investments Limited is the sole overseas distributor of the commemorative coins, BOCHK is not the manufacturer, minter or issuer of the commemorative coins or any part thereof, nor is it the supplier thereof.

對於中銀香港與客戶之間因銷售過程或處理有關交易而產生的合資格爭議（定義見金融糾紛調解計劃的金融糾紛調解中心職權範圍），中銀香港須與客戶進行金融糾紛調解計劃程序；而有關紀念幣的合約條款的任何爭議，應由中國長城硬幣投資有限公司與客戶直接解決。

In respect of an eligible dispute (as defined in the Terms of Reference for the Financial Dispute Resolution Centre in relation to the Financial Dispute Resolution Scheme) arising between BOCHK and the customer out of the selling process or processing of the related transaction, BOCHK is required to enter into a Financial Dispute Resolution Scheme process with the customer; however any dispute over the contractual terms of the commemorative coins should be resolved between directly China Great Wall Coins Investments Limited and the customer.

金幣由中國人民銀行發行，為中華人民共和國法定貨幣。  
其成色、重量得到百分百保證。

All gold coins are issued by People's Bank of China, and are legal tender of the People's Republic of China. Their fineness and weights are guaranteed.

價格優惠 “金幣銷售價格優惠，可作為收藏和投資選擇。”

Reasonable Prices “All gold coins are reasonably priced, making them an excellent choice for both collection and investment.”

規格齊全 “金幣由大至小有5個標準規格，以供選擇。”

Available in Various Sizes “The gold coins are available in five standard sizes, to suit different preferences.”

限量發行 “金幣每年限量發行，且更換圖案，極具珍藏價值。”

Limited Mintages “All gold coins are issued in limited quantities each year with unique designs, enhancing their collective value.”

### 規格說明 Specifications :

含純金(克) Pure Gold Content (Gram)	面值(人民幣) Face Value (Renminbi)	直徑(毫米) Diameter (mm)	成色 Fineness	最大發行量(枚) Max Mintage (pc)
30	500	32	.999	500,000
15	200	27	.999	200,000
8	100	22	.999	200,000
3	50	18	.999	500,000
1	10	10	.999	500,000



請向中國銀行(香港)職員查詢指定貴金屬買賣分行，或瀏覽中國銀行(香港)網頁獲取最新資訊 ([www.bochk.com](http://www.bochk.com) -> 分行網絡 -> 服務類別：請選擇“貴金屬買賣”)。

Please feel free to contact staff of Bank of China (Hong Kong) for enquiries of the designated precious metal trading branches, or visit our website for latest information ([www.bochk.com](http://www.bochk.com) -> Branch Locator -> Service Types: Please select "Precious Metal Trading").

### 查詢牌價 Spot Price Enquiry :

請瀏覽中國銀行(香港)網站 [www.bochk.com](http://www.bochk.com)，投資 > 利率及牌價 > 貴金屬牌價  
Please visit [www.bochk.com](http://www.bochk.com) and view Investment > Rates/Price Information > Precious Metal Trading Prices

查詢熱線 Enquiry Hotline : (852) 3988 2388

選擇語言後，請按 6 > 0

Please press 6 > 0 after selecting language

發行：中國人民銀行

Issued by : The People's Bank of China

總經銷：中國金幣集團有限公司

Solely Distributed by : China Gold Coin Group Co., Ltd.

香港地區經銷 Distributed in Hong Kong by:



**中國銀行(香港)**  
BANK OF CHINA (HONG KONG)

香港花園道1號中銀大廈

Bank of China Tower, 1 Garden Road, Hong Kong

電話 Tel: (852) 2826 6888

網址 Website: [www.bochk.com](http://www.bochk.com)

所有金幣由發行商/其海外總經銷提供，中國銀行(香港)有限公司(中國銀行(香港)/中銀香港)對此產品質素不負任何責任。  
All Gold Coins are provided by the Issuer/its Sole Overseas Distributor. Bank of China (Hong Kong) Limited (BOCHK / Bank of China (Hong Kong)) is not in any way responsible for the quality of such product.

海外總經銷 Sole Overseas Distributor:



**中国金币集团有限公司**  
CHINA GOLD COIN GROUP CO., LTD.

中国长城硬币投资有限公司

China Great Wall Coins Investments Ltd.

香港皇后大道中183號中遠大廈29樓 2901室

Unit 2901, 29/F, Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, H.K.

電話 Tel: (852) 2543 3199 傳真 Fax: (852) 2854 0039

網址 Website: [www.chinacoin.com.hk](http://www.chinacoin.com.hk)